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KONGRES ŠSSfD – MOČ
PERSONALIZIRANE MEDICINE

Med 24. in 27. marcem je preko spletnih kanalov Študent-
ske sekcije Slovenskega farmacevtskega društva potekal
1. kongres ŠSSfD na temo Moč personalizirane medicine.
Več kot 150 udeležencev, predavateljev in ostalih gostov
se je štiri dni zapored zbiralo na pestrem spletnem pro-
gramu kongresa, ki je bil uspešno izveden.

Moč personalizirane medicine morda na prvi pogled ne
vsebuje farmacevtske note, a je z njo še kako prepletena.
Vsi se verjetno zavedamo, da je osebna obravnava pa-
cienta vse bolj zaželena, potrebna in neizbežna.
Udeleženci kongresa so v sklopu tridnevnega izobraževal-
nega programa izbirali med različnimi predavanji in delav-
nicami, kjer so prisluhnili domačim in tujim predavateljem
ter se urili na treningih mehkih in trdih veščin. Upamo, da
so jim ponujena predavanja in delavnice odprla nova vpra-
šanja, razširila njihovo znanje in jim bodo tako na osebnem
kot poklicnem področju koristila. V okviru izobraževalnega
programa smo organizirali priljubljen career fair oz. sejem
poklicev, kjer smo k sodelovanju povabili slovenska far-
macevtska podjetja, da se nam predstavijo. Tako so imeli
udeleženci izjemno priložnost postavljati vprašanja in biti v
stiku s potencialnimi delodajalci. Tridnevno izobraževanje
je zaobjel sobotni simpozij, kjer se je v nekaj urah zvrstila
paleta priznanih, kakovostnih slovenskih, italijanskih in ame-
riških predavateljev.
Glede na to, da se za kongrese spodobi zaključek »v stilu«,
smo tudi mi poskrbeli za nekoliko drugačen večer. Ker v
tem koronačasu v soboto zvečer nismo mogli ven na dru-
ženja s prijatelji, smo sproščeno vzdušje prenesli kar v do-
mačo dnevno sobo. S svojim stand up programom sta
nas zabavala in nasmejala Žan Papič in Gašper Bergant.
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Za pomoč in podporo pri izvedbi projekta se zahvaljujemo
fakulteti za farmacijo, Slovenskemu farmacevtskemu dru-
štvu ter našim študentskim kolegom iz vrst ŠS ffA in
ŠOffA. Hvaležni smo seveda tudi vsem ostalim partnerjem,
ki so v nas prepoznali trud in podprli naš dogodek.
Pot od ideje do realizacije je bila zelo dolga, soočili smo se z
nekaj nepredvidljivimi situacijami, a na koncu smo uspeli.

Čeprav je kongres potekal preko spleta, verjamemo, da smo
uspešno začrtali pot do naslednjih izvedb kongresa ŠSSfD.
Vsi skupaj upamo, da se bomo takrat lahko srečali že v živo
in trenirke ter sobne copate zamenjali za čevlje in srajce. 

Ana Krošelj, študentka 2. letnika industrijske farmacije, 
in Nejc Ajlec, študent 5. letnika EMŠ farmacija


